

# CORPORATE TABLE

# NEW TENDENCY

## PRODUCT DESCRIPTION

DONALD CORPORATE is a work table. The contemporary functional and formal interpretation of Donald Judd's minimal original presents a (maximal) clean working surface for up to four people. A doubling of the table top is incorporated into the legs, providing the table with additional storage and enhancing it visually with cable management. The legs and table top are removable and can be efficiently installed and packed for transportation.

## PRODUKTBESCHREIBUNG

DONALD CORPORATE ist ein Arbeitstisch. Die zeitgenössisch funktionale und formale Interpretation des minimalen Originals Donald Judds zeigt eine (maximal) cleane Arbeitsfläche für bis zu vier Personen. Die Dopplung der Arbeitsplatten wird in den Tischbeinen aufgenommen, was den Tisch um zusätzliche Aufbewahrung und visuell um eine verdeckte Kabelführung erweitert. Als abnehmbare Elemente können die Tischbeine und -platte leicht aufgebaut und für den Transport verpackt werden.



**DONALD**

FRONT: 670 + 100, 420 + 100 + 1460 + 100 + 420

SIDE: 1220

TOP: 1200, 2500

● Compact laminate (10mm), waxed / Kompaktplatte (10mm), gewachst

○ OAK / EICHE    ○ COPPER / KUPFER    ○ MARBLE / MARMOR    ● BLACK / SCHWARZ    ○ WHITE / WEISS    ○ CHROMATICS COLORS / CHROMATICS FARBEN  
 ● YELLOW / GELB    ● SALMON ORANGE / LACHSORANGE    ● RED / ROT    ● DUSTY PINK / ALTROSA    ● PIGEON BLUE / TAUBENBLAU    ● LIGHT GREY / LICHTGRAU    ● ANTHRACITE / ANTHRAZIT    ● AZURE / HIMMELBLAU    ● TURQUOISE / TÜRKIS    ● OLIVE / OLIVGRÜN    ● PALE GREEN / BLASSGRÜN

CORPORATE  
TABLE

NEW TENDENCY



CORPORATE  
TABLE

**NEW TENDENCY**



